
Protokół Nr 6/24 

      z posiedzenia Komisji Budżetowej 

                                                        w dniu 17 września 2024 r.  

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej PCPR w Otwocku przy ulicy 

Komunardów 10, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Budżetowej radnego Tomasza 

Wyglądały w godzinach od 1615 do  1710. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji, zgodnie z załączoną listą obecności. 

Porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

2. Przyjęcie protokołu Nr 5/24 z posiedzenia Komisji dn. 27.08.24 r. 

3. Zgłaszanie wniosków do budżetu na 2025 rok. 

4. Sprawy różne. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Budżetowej radny Tomasz Wyglądała przywitał członków 

Komisji i przedstawił porządek posiedzenia. 

Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 

 

Ad. 2 

Protokół  posiedzenia Komisji Nr 5/24  z dnia  27.08.24 r. został przyjęty 6 głosami 

„za”. 

 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji Tomasz Wyglądała zaproponował, aby poszczególni członkowie 

Komisji Budżetowej przedstawili wnioski do projektu budżetu Powiatu na 2025 rok. 

Głos zabrała radna Aneta Bartnicka i powiedziała, że przed zgłoszeniem wniosków do 

projektu budżetu na 2025 rok, odbyło się spotkanie z udziałem przewodniczącej Rady Powiatu 

Grażyny Kilbach i Wójta Gminy Kołbiel. Na tym spotkaniu została dokonana dokładna analiza 

potrzeb inwestycyjnych i ich priorytety. Ważną inwestycją jest budowa ciągów pieszo-

rowerowych przy bardzo ruchliwych drogach powiatowych w miejscowości Sufczyn  



i Człekówka. Wnioski zostały złożone do Zarządu Powiatu i do Komisji Budżetowej, w 

związku z tym Radna  zwróciła się z prośbą do Komisji o ich poparcie. 

Wicestarosta Paweł Walo poinformował, że ze strony Powiatu wystosowano zapytanie 

do gmin Powiatu Otwockiego w jakim zakresie są w stanie dofinansować Powiat w realizacji 

inwestycji. 

Starosta Otwocki Tomasz Laskus dodał, że włodarze  gmin pozytywnie odpowiedzieli 

na tę inicjatywę. W związku z tym wystąpi  o informację w zakresie priorytetowania zadań  

i możliwości ich dofinansowania w 50% kosztów inwestycji. 

Radna Aneta Bartnicka zwróciła uwagę, iż należy wziąć pod uwagę możliwości 

finansowe gmin jeśli chodzi o wsparcie. 

Po zapoznaniu się z wnioskami radnej Anety Bartnickiej i radnej Grażyny Kilbach, 

Przewodniczący Komisji Budżetowej poddał pod głosowanie ich pozytywne zaopiniowanie. 

 

Głosowanie w obecności 7 członków Komisji: „za” – 7 osób 

Wnioski stanowią Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Wyglądała poinformował, że również wraz z radnym 

Krzysztofem Olszewskim i radnym Mateuszem Traczykiem spotkał się z włodarzami Gminy 

Osieck, Gminy Sobienie-Jeziory i Gminy Celestynów. Podczas tych spotkań zostały ustalone 

priorytety. 

Komisja omówiła zgłoszone wnioski, które następnie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie. 

Wnioski radnego Krzysztofa Olszewskiego. 

Głosowanie w obecności 7 członków Komisji: „za” – 7 osób 

Wnioski stanowią Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Wnioski radnego Tomasza Wyglądały: 

Głosowanie w obecności 8 członków Komisji: „za” – 8 osób 

Wnioski stanowią Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Radna Magdalena Koczorowska-Szlassa zabrała głos i powiedziała, że ta sprawa  toczy się od 

dawna. Chodzi o drogę w Kącku, to łącznik gm. Wiązowna z Gm. Dębę Wielkie.  

W miejscowości Kąck nie ma chodnika i nie ma pobocza. Jako radna Gminy Wiązowna  

wnioskowała o wykonanie ciągu pieszo-rowerowego, na ten odcinek nie ma nawet projektu.  



W związku z tym zawnioskowała, aby w budżecie Powiatu na 2025 r. zostały zabezpieczone 

środki na wykonanie projektu budowy ciągu pieszo-rowerowego w miejscowości Kąck od 

Duchnowa w Gm. Wiązowna.  

Głosowanie w obecności 8 członków Komisji: „za” – 8 osób 

 

Radna Kinga Błaszczyk zabrała głos i zgłosiła do protokołu wniosek o kontynuację programu 

Mazowsze dla Zdrowia Psychicznego. Zawnioskowała aby Powiat Otwocki wyasygnował 

środki finansowe w wysokości 30 tys. zł. na kontynuację  tego projektu, realizowanego 

przez Środowiskowy Dom Samopomocy. 

Głosowanie w obecności 8 członków Komisji: „za” – 8 osób 

 

Radna Kinga Błaszczyk zgłosiła kolejny wniosek do budżetu na 2025 r.:  o zabezpieczenie 

środków na poprawienie bezpieczeństwa przejścia  dla pieszych w ul. Wyszyńskiego przy 

skrzyżowaniu z ul. Sienkiewicza w Józefowie. Jest to newralgiczne przejście z uwagi na 

fatalną widoczność.  

Głosowanie w obecności 8 członków Komisji: „za” – 8 osób 

 

Radny Robert Kosiński zgłosił wniosek o ujęcie w budżecie na 2025 r.  modernizację drogi 

od ul. Majowej do ul. Rzemieślniczej  w związku z realizacją modernizacji drogi ul. 

Kołłątaja w Otwocku. 

Głosowanie w obecności 8 członków Komisji: „za” – 8 osób 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Wyglądała poinformował o innych wnioskach do budżetu, 

które wpłynęły bezpośrednio do Starosty Otwockiego i do Zarządu Powiatu, które są do 

zapoznania w materiałach Komisji. 

 

Ad. 4 

W sprawach różnych radna Aneta Bartnicka  zapytała o termin spotkania na temat dróg 

serwisowych. 

Wicestarosta Paweł Walo poinformował, że dyrektor ZDP przebywa na urlopie, a to 

spotkanie powinno odbyć się z udziałem dyrektora ZDP, który będzie się tym zadaniem 

zajmował merytorycznie. 

 

 



Ad. 5 

Na tym posiedzenie zakończono. 

 

Przewodniczył: 

Tomasz Wyglądała 

Sporządziła: 

Hanna Michalak 

 

 


